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To: ) IEEE @rinvws.ni; IEEE IEEETI @ ins. i; NEEEEpic) jl
Co: )EEE@ minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 1/21/2021 11:49:01 AM

Subject: RE: Overleg Minister G5 wethouders Sport

Received: Thur 1/21/2021 11:49:02 AM

+IEEDank voorje mail.

Ik kan je goed volgen maar dat is op dit moment niet opportuun.
Er is korte tijd beschikbaar en de behoeft van de gemeenten is echt om nu even corona en de maatregelen te bespreken. Ik vind

het goed om daar nu even in te bewilligen.
Ik zou dus graag de lijn aanhouden die we hadden.

Mocht er ruimte over zijn dan zal dat denk sowieso wel ter tafel komen.

Verder heb ik de afspraak met de directeuren G5 gaan daarmee aan de slag ivm pijler 6) om op ambtelijk nivo

wel het te gaan hebben over de toekomst van sportakkoord en de next step. Daar past jouw laatste agendapunt zeker in!

Kan je hiermee uit de voeten?

ver:IESESEEor nvvs >Verzonden: donderdag 21 januari 2021 11:15

) SEE inv.IE EEN inv;IEE

) JIBENeminvws.nl>; 5.1.2e ) JEEM @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Overleg Minister G5 wethouders Sport

@minvws.nl>

Goedemorgen,

Op basis van onderstaande dan alvast een concept mail voorEE --- de G5.

CONCEPT MAIL:

5.1.2i Concept

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 09:39
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) EEE @minvws.nl> SEEM eminvws.-;IEEE
@minvws.nl>

) <HEEEl© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Overleg Minister G5 wethouders Sport

Ha,

Fijn dat jullie dit meteen oppakken. Prima om dit er aan toe te voegen. Mijn punt is ook vooral dat het voor de mister

duidelijk moet zijn dat z1j ook zelf actief oproept om ook voorbij deze crisis te kijken. Dat is voor ons meest interessante

deel van deze ontmoeting denk ik.

Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEE BEES @invws.ol>
Datum: donderdag 21 jan. 2021 8:52 AM

)
Onderwerp: RE: Overleg Minister G5 wethouders Sport

Nog een aanvulling nav overleg met [ERIE (TNX) zojuist.

Aan de mail naar de G5 kunnen wij toevoegen dat wij zien dat;
1. Een aantal onderwerpen al eerder besproken zijn in het Directeuren overleg.
2. Een aantal onderwerpen beter in het directeuren overleg passen (zoals commerciele aanbieders) als je daar echt discussie

over wil.

3. Een aantal onderwerpen dusdanig technisch is ( definitie aanvragers) dat dit past in het overleg van [ERE met de

medewerkers G5.

var:INSET
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 08:46

Aan: 5.1.2e ) < minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) < minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.n|>

Onderwerp: RE: Overleg Minister G5 wethouders Sport

Urgentie: Hoog

ocdemorgerER
Nav contact met die terecht aangaf, de agenda (en daarmee het niveau) iets meer op te willen trekken zou ik het

volgende tegen voorstel aan de G5 willen doen.

1. Opening (eventueel korte kennismaking voor zover wethouders en Minister elkaar niet kennen)
2. Korte stand van zaken/ update hoe de sport er binnen de G5 voor staat.

3. Sector specifiek steunpakket Sport ( MZS kan hier benadrukken dat zij dit pakket uit het vuur heeft gesleept juist om de

de sportsector lang commitment te geven.)
4. Post-corona sport en beweeg beleid: hoe gaan we de overgang van de huidige situatie naar het nieuwe normaal

vormgeven? Herstart Sportakkoord in het najaar? Preventie agenda?

En dan de nadruk op het 4% punt, de eerste 3 punten in 20 minuten en dan het 4% in de overige tijd.
Dan skippen we het deel dat de Minister tegen de wethouders moet zeggen dat veel wensen onhaalbaar zijn, en dat de eigen
ambtenaren dat al lang weten (maar dan netter geformuleerd natuurlijk)

Uiteraard met wat mee onderbouwing meegeven aan G5 maar ik zou eerst graag jullie reactie tegemoet zien.

Groeten,
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Sport |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haa

minvws.nl | www.rijksoverheid.n

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 18:02

Onderwerp: FW: Overleg Minister G5 wethouders Sport

id5.1.22|
Zi1e hieronder de mbreng van de G5

Pak jij zoals besproken het verder op?
Dank!

oC
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IICEECEN BEEXETNIN  denbaag.ni>Datum: woensdag 20 jan. 2021 5:44 PM

, (@rotterdamnl>,

a @utrecht.nl>

derwerp: Overleg Minister G5 wethouders Sport

Zoals zojuist telefonisch besproken, zend ik je hierbij de bespreekpunten voor het aanstaande overleg van de Minister met de G5

wethouders Sport.
Gezien de actuele situatie met betrekking tot Corona en de impact daarvan op de sport in onze steden heeft het onze voorkeur het

overleg op dit onderwerp te focussen.

Ons voorstel voor de agenda is als volgt

1. Per 15 december zijn alle binnensportvoorzieningen (zwembaden, sporthallen gymzalen) opnieuw volledig gesloten en

buitensportvoorzieningen open met sterke beperkingen. Vandaag zijn er nieuwe maatregelen bekend gemaakt. De te verwachten

avondklok gaat ook gevolgen hebben voor de sport: de trainingen buitensportverenigingen lopen tot 23.00 uur en individueel sporten

(hardlopen etc) 's avonds ook niet meer. Het NOC-NSF heeft vandaag al gepleit voor uitzonderingen op uitoefening van sporten en

bewegen. Dit heeft gevolgen voor gezondheid en (geestelijke en fysieke) welgesteldheid. Ons voorstel is om dit als opening in

beschouwende zin te bespreken

2. Steunmaatregelen over de periode oktober t/m december 2020 . Onze gedachten gaan hierbij uit naar een

verlenging van de TVS (huren sportverenigingen) en TASO ( vaste lasten verenigingen t.a.v accommodaties)
We dringen aan op snelle duidelijkheid hierover.

3. Duidelijkheid over een nieuw steunpakket voor de periode januari 2021 t/m maart 2021 (Zie ook hierboven)
Voor de regelingen die we bepleitten ringen we aan op eenvoud in de uitvoering en eenduidigheid die zoveel

als mogelijk specifieke lokaal verschillende situaties omvat. Voorbeeld: een vergoeding op basis van uren die

niet gebruikt zijn klinkt charmant. In het geval deze uren op voorhand door de verhuurder al zijn geannuleerd is
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er wel derving (bij de verhuurder) die niet voor vergoeding in aanmerking komt. Dat kan niet de bedoeling van

de regeling zijn.

4. Aandacht voor sportorganisaties die niet onder de noemer amateursportorganisaties vallen Voor deze groep moet er een

toegankelijker regeling komen. Ook deze organisaties leveren een belangrijke bijdrage aan het sport en beweeglandschap in onze

steden en zijn daarmee dus van significante maatschappelijke betekenis.

5. SPUK zwembaden/ijsbanen: VWS lijkt in te zetten op regeling op basis van feitelijke tekorten 2020, maar dat geeft veel

complicaties: zwembaden die door sportbedrijven of exploitanten worden geéxploiteerd, combi's zwembaden-sporthallen, hoe wordt

al toegekende gemeentelijke financiéle steun meegerekend ? Alternatief voorstel: een vast bedrag per zwemwater per m2.

6. Perspectief. Er komt gelukkig ook weer een wereld dichterbij waarin zoveel mogelijk mensen weer kunnen genieten van sport en

bewegen. Tegelijkertijd zoen we dat deze crisis diepe voren slaat in het lidmaatschap van verenigingen, private sportaanbieders en

sportbonden en -koepels Wij pleiten voor een gezamenlijk appel aan en een campagne (Rijk, gemeenten, sportbonden, NOC*NSF )
om mensen weer massaal aan het sporten en bewegen te krijgen en hun lidmaatschap van de sportclub, sportschool en sportbond
niet op te zeggen en zo de sport in leven te houden en weer tot leven te brengen

Met vriendelijke groet,

1aag.1

Gemeente Den Haag
Dienst Onderwijs, Cultuur en Welzyn
Stadhuis, Spui 70 2511 BT Den Haag

Tel.

www.denhaag.nl
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